
   
 

 

Bestyrelsesmøde 
Referat Område Kildedam 
 

Dato 

30.05.22 
Tid 

18:30 - 21:00 
Mødested 

Solgården i Tølløse 
Referent 

Christian Oxbøll 
Deltagere 

Asger Hvid Bechstrøm  
Gitte Büllow Sørensen   
Helle Pedersen   
Cindy Nelin 
Luisa Ferrentino  
Ida Rosendal Galmanis 
Anja Holst  
Vicki Gehrt 
Christian Oxbøll 

Afbud 

Kasper Weirling Nielsen  
Bjørn Krüger Veng  
 

Fraværende 

 

 

Dagsorden 

Tid Emne Beskrivelse og referat 

 1. Godkendelse af 
dagsorden 

Dagsordenen er godkendt 

 2. Orientering Ved Formand og Områdeleder 
 
Christian orienterer om at der er udmeldt udkast til ny struktur for 
de administrative centre, hvor der bliver etableret et administrativt 
center for dagtilbud. Dermed vil dagtilbud og skole ikke dele 
administrativt center mere. Der er i øjeblikket en høring i gang, 
hvorefter at det vil blive indstillet politisk. 
 
Der er skærpede lovkrav til tilsyn i dagtilbud, der skal implementeres 
i 2022. Holbæk kommune lever fint op til kravene, så det vil kræve 
mindre justeringer. Største forskel er at det er indført at der skal 
være deltagelse af medarbejdere og at der skal gennemføres et 
antal uanmeldte tilsyn samt at der skal udarbejdes handleplaner ved 
påbud og skærpede påbud. Der er krav om at tilsynsrapporten og 
eventuelle handleplaner skal behandles i forældrebestyrelsen. 
 
Stillingsopslag til den pædagogisk leder i Stestrup er slået op med 
ansættelse pr. 1. september 2022. 
 

 3. Principper for 
fællespasning  

Bilag vedhæftet  
 
Referat fra møde den 21.04.2021: 
 
Drøftelse på baggrund af erfaringer med fællespasning i påsken  
Vedtagne principper vedlagt som bilag.  
  



   
 

Mange forskellige muligheder blev drøftet. Problemerne bunder i at 
grundlaget for fællespasning ikke er godt i et børneperspektiv. 
Derfor er der ingen umiddelbart gode løsninger.  
  
Drøftelsen er dog vigtig og der opfordres til at der er en meget tæt 
dialog mellem de forældre, der skal benytte fællespasningen og den 
pædagogiske leder inden fællespasningen, for at sikre bedst mulige 
vilkår.  
Det aftales at fællespasning fremadrettet løbende evalueres i 
bestyrelsen.  
 

Det drøftes om det er en mulighed at det er de samme medarbejdere der er 

på arbejde i alle de korte lukkedagsperioder. Der drøftes ligeledes andre 

muligheder der kan gøre fællespasningen mere tryg i et børneperspektiv. Der 

er ingen gode løsninger. Særligt vuggestuebørnene er sårbare i 

fællespasningen. 

 

Ledelsen er ved at udarbejde et skriv til forældrene om fællespasning med 

praktiske oplysninger og hensyn der skal gøres opmærksom på. 

 

Der er et forslag om at det meldes ud inden fællespasningen hvem der 

kommer af voksne og hvor mange børn hhv. børnehavebørn og 

vuggestuebørn. 

 

Drøftelserne tages med til drøftelse på ledermøde og MED-møde. 

 

 4. Kostpolitik  Revision af området kostpolitik jf. Holbæk 
Kostpolitik fra september 2019 er vedlagt 
 
Kostpolitikken drøftes og det besluttes at fastholde den nuværende 
kostpolitik for området. Der opfordres til lokale drøftelser af 
kostpolitikken i forældrerådene i området. 
 

 5. Kommunes 
sundhedspolitik og 
Sundhedsstyrelsens 
anbefalinger. 

Foreslås udsat grundet invitation til minikonference. Se procesplan 
på: Udvalget for Ældre og Sundhed - Lokale 0.2 kantinen 
(holbaek.dk) 
 
Hygiejne i daginstitutioner - Sundhedsstyrelsen 

 
Cindy vurderer om hun kan deltage og tilmelder sig om muligt. 

 6. Sovepolitik evt. Bilag vedhæftet. 
 
Christian indhenter retningslinjer fra de andre områder og fra 
sundhedsplejen og emnet drøftes igen ved næste møde. 
 

 7. Rengøring Drøftelse 
Der er stadigvæk stor utilfredshed med rengøringen, der generelt er 
utilstrækkelig. 
 
Christian informerer om rengøringsordningen i forbindelse med det 
nye udbud. 

https://dagsordener.holbaek.dk/vis?id=7266b724-190e-42c1-b33a-820862f8cf87
https://dagsordener.holbaek.dk/vis?id=7266b724-190e-42c1-b33a-820862f8cf87
https://www.sst.dk/da/Udgivelser/2019/Hygiejne-i-daginstitutioner


   
 

 
Der bør desuden være opmærksomhed på den rengøring som de 
pædagogiske medarbejdere står for. 
 

 8. Eventuelt Portrætfoto  
Må en forælder tage billederne eller skal det være en professionel 
fotograf? De er forældrerådet der beslutter hvordan det skal foregå. 
Det er forskelligt fra hus til hus hvilke ordninger der er. 
 

 9. Punkter til næste 
møde 

− Sovepolitik videreført fra sidste møde 

 


